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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

s 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara održane 27. lipnja 2023., u Gradskoj 

vijećnici, soba broj 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 9,00 sati. 

Prozivkom se utvrđuje kvorum vijećnika. 

Nazočni vijećnici:  David Vlajčić, Robert Rapan, Jasmina Jukić, Radivoj Đurić, Sava 

Manojlović, Majda Jakša, Stjepan Mađarac, Vedran Vuleta, Igor 

Naletilić, Nemanja Savanović, Nikola Mažar, Krešimir Raguž, Željko 

Sabo, Dejan Drakulić, Zoran Rokvić, Domagoj Bilić, Stjepan 

Mađarević 

Odsutni: Srđan Milaković i Nenad Bučko 

 

Ostali nazočni: Filip Sušac i Srđan Kolar - zamjenici gradonačelnika 

Pročelnici – S. Tokić, M. Prepunić, J. Paloš, D. Dimić, K. Bilić,  

N. Gažo 

B. Knežević – UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo 

G. Vicković – UO za financije i nabavu 

I. Szabo – Sportski objekti Vukovar 

D. Zeko – VURA d.o.o. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. 

B. Marić – Komunalac d.o.o. 

I. Krajnović – Tehnostan d.o.o. 

M. Janković - Vukovarski vodotoranj – simbol hrvatskog zajedništva 

d.o.o. 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

Ana Filipović – Muzej grada Vukovara 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

B. Babinčak – Gradska knjižnica Vukovar 

I. Mujkić - Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

I. Šarek - Predstavnik ukrajinske nacionalne manjine grada Vukovara 

B. Lovrić iz UO za gospodarstvo, Odsjek za poslove gradonačelnika i 

predstavnici medija 

Nakon prozivke utvrđuje se da je na sjednici nazočno 17 vijećnika te se konstatira 

kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

 

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća održane 27. travnja 

2023. godine. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje skraćenog zapisnika sa 17. sjednice, održane 27. 

lipnja 2023. i isti je jednoglasno (17) usvojen. 

 
Aktualni sat gradonačelnika 

N. Mažar – postavlja dva pitanja gradonačelniku. Prvo pitanje postavlja u svoje osobno ime 

vezano za problematiku potpornih zidova koja muči sugrađane koji žive na kritičnim područjima 

oko starog katoličkog groblja gdje se u njihovim dvorištima događaju odroni koji dovode do 

urušavanja, a i njihove živote i zdravlje u opasnost. S obzirom na klimatske promjene u vidu 

kiša kroz svibanj i lipanj te promjenu klime svake godine, zaključuje kako se može očekivati sve 

više problema. Pita gradonačelnika što se poduzelo za projektiranje i sanaciju potpornih zidova 

te poduzima li se nešto po pitanju navedenoga i hoće li se Grad obratiti Fondu za obnovu i 

razvoj grada Vukovara za sufinanciranje tog projekta kako bi se ubrzalo rješavanje ovog 

problema. 
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Gradonačelnik – odgovara kako je problem potpornih zidova u gradu Vukovaru velik problem 

koji zbog konfiguracije terena muči određeni broj građana. Navodi kako je prije otprilike 7 

godina dokumentacija za izgradnju potpornih zidova iznosila 5 milijuna kuna, a sama izgradnja 

oko 300 milijuna kuna te je zaključio kako je to iznos koji je daleko izvan dosega proračuna 

Grada Vukovara i FORGV-a. Pokušavalo se doći do rješenja preko norveških financijskih 

mehanizama, no na žalost nije bilo pomaka. Ističe kako minimalne iznose pokrivaju Hrvatske 

vode, ali te lokacije moraju biti neposredno uz Dunav ili na prilazima Dunavu. I dalje se traže 

izvori financiranja, no oni na razini RH, kao ni EU ne postoje.  

N. Mažar – odgovara kako je istraživao podatke i da je od 2003. do 2021. ukupno 5 milijuna 

kuna bilo uloženo u projektiranje i izgradnju potpornih zidova te da mogućnost i način postoji te 

da potporni zidovi trebaju biti prioritet i da je prijedlog Kluba da se ide prema FORGV-u za 

izradu i sufinanciranje projektne dokumentacije za izgradnju potpornih zidova. Navodi kako 

Vlada RH osigurava sredstva svake godine. 

Gradonačelnik – odgovara zbog interesa građana kako se zahvaljuje ako će Vlada RH osigurati 

sredstva, ali da se to na žalost neće dogoditi. 

N. Mažar - drugo pitanje postavlja vezano za ustrojstvo upravnih tijela Grada Vukovara. Osvrće 

se na prvu sjednicu Gradskog vijeća u ovom mandatu i Odluku o ustrojstvu upravnih tijela kada 

je stvoreno novo upravno tijelo „Ured gradonačelnika“. Ističe kako je tada Klub vijećnika bio 

protiv iz razloga što su se povećavali rashodi za dva milijuna kuna i da je isto bilo štetno i 

nepotrebno. Podsjeća kako je na prošloj sjednici donesena Odluka kojom se Ured 

gradonačelnika ukinuo. Smatra kako se iz jedne štetne odluke ide u drugu, a poslovi Ureda 

gradonačelnika prebačeni su u Upravni odjel za gospodarstvo koji je vrlo važan Upravni odjel te 

će sada isti morati obavljati i poslove Ureda gradonačelnika. Pita gradonačelnika postoji li i 

jedan Grad u RH koji je na taj način napravio funkcionalnu sistematizaciju i spojio ove poslove. 

Gradonačelnik – ističe kako su tvrdnje Kluba na prvoj i sadašnjoj sjednici njihovo pravo te da je 

njegovo pravo i nadležnost, kao gradonačelnika, da organizira poslove gradske uprave u domeni 

kako misli da je najfunkcionalnije, u suradnji s Gradskim vijećem te ističe da nitko ne može 

imati uvid u unutarnju organizaciju Grada, kadrova i načine promišljanja kadrova.  

Odgovara kako ne zna je li još koji Grad napravio takvu sistematizaciju, ali ističe kako je upravo 

Vukovar aktualni najbolji grad u kategoriji velikih gradova te da navedeno dovoljno govori o 

kvaliteti rada ove gradske uprave. 

N. Mažar – odgovara kako djelatnike gradske uprave nikada ne dovodi u korelaciju s odlukama 

gradonačelnika te vjeruje u njihov rad kao svakoga tko doprinosi gradu Vukovaru. Nada se da 

neće ponovno biti u pravu te da među građanima ostaje u zraku da se sve ovo odvilo radi jedne 

osobe, kako se isto priča.  

Gradonačelnik - odgovara kako su ove izjave pravo oporbenog vijećnika, a ističe kako je 

činjenica da sa ili bez Ureda gradonačelnika, oporbi neće valjati. Ističe da je ovdje riječ o 

destruktivnom pristupu oporbe. Tvrdi da se odluke donose u razgovoru i dogovoru. 

J. Jukić -  postavlja pitanje gradonačelniku vezano za sigurnost djece na dječjem igralištu. 

Navodi kako od stanovnika Mitnice dolazi inicijativa za postavljanje zaštitne ograde oko novog 

dječjeg igrališta te upitala hoće li se po tom pitanju postupiti.  

B. Knežević iz UO za komunalno gospodarstvo i graditeljstvo – odgovara kako upiti građana 

pristižu te da kada i ovaj upit pristigne po istom će se postupiti i realizirati ga kako sigurnost 

djece ne bi bila ugrožena. 

D. Drakulić – postavlja pitanje gradonačelniku. Navodi kako se iza ŠRC Lijeva bara nalazi 

veliki neuređeni prostor pun trave, šipražja u kojem obitavaju neke od životinjskih vrsta te 

upitao ima li se u planu prenamjena i uređenje toga prostora. Ističe kako se stanovnici žale na 

zmije i miševe. 

Gradonačelnik - rekao je kako se taj dio s razlogom naziva bara i proteže se sve do Dudika. 

Ističe da su u kontaktu sa Hrvatskim vodama i da postoje planovi za 6 retencija na tom području, 

ali da nije realno očekivati da se potpuno uništi vegetacija tog područja. Također, odgovara da 

zbog najezde komaraca razumije građane, ali da je to područje uz vodenu površinu te da isto to i 
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podrazumijeva. Mora postojati crta između društvenog življenja i društvenog standarda. 

D. Drakulić – nije zadovoljan odgovorom, poziva gradonačelnika da uvidi potencijal navedenog 

područja te da bi se određenim uređenjem i košnjom, izgradnjom šetališta i brane otvorio 

dodatni prostor za život i sadržaj građanima. Nije za istrebljenje životinja, ali smatra da je 

potrebno ljudima na određeni način pomoći.  

Gradonačelnik – odgovara kako se godinama razgovara o retenciji te da je vidljiv potencijal 

istog te se kreće u novu izgradnju igrališta za odbojku na pijesku te da su brojni projekti u 

realizaciji. 

R. Đurić – po preporuci HZZ rekao je kako gradu Vukovaru nedostaje deficitarnih zanimanja 

kao što su keramičari, tesari, fasaderi i vodoinstalateri, a Vodovod grada Vukovara je pokrenuo 

hvalevrijedan projekt za motivaciju mladih da se bave zanatskim zanimanjima te je upitao ima li 

zainteresiranih za ovaj projekt. Pohvaljuje težnju za zadržavanjem mladih. 

Gradonačelnik - pohvaljuje inicijativu gradske tvrtke Vodovod grada Vukovara. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. - pojasnio je kako je riječ o projektu koji je započeo 

prošle godine „Budi majstor u Vodovodu“ te isti za cilj ima osposobljavanje mladih ljudi kako 

bi stekli određeni zanat i ostali živjeti u svome gradu. Ističe kako će najbolji učenici imati 

priliku ostati raditi u Vodovodu te se navedeno ujedno može svesti i u dodatnu socijalnu mjeru 

uz stipendije kojima će se pomoći roditeljima u školovanju djece rasterećenjem budžeta. Navodi 

da za sada ima interesa za projekt, a ako bude bilo zainteresiranih u onom broju koji je upisan u 

školu, cilj će biti primiti sve učenike. 

M. Jakša – Navodi kako je u medijima pročitala da je došlo do pomutnje oko vodno 

kanalizacijskih cijevi, odnosno da cijevi koje su postavljene u okviru EU  projekta „Poboljšanje 

vodnokomunalne infrastrukture grada Vukovara“ ne podliježu EU standardima. Navodi kako je 

prema pročitanom utvrđeno da će 800 priključaka biti ponovno izvedeno što je dodatni trošak od 

oko 300 000 eura. Zanima ju je li to istina i pita gradonačelnika je tko je odgovoran te tko će 

snositi troškove.  

Gradonačelnik - odgovara kako je navedenu informaciju u medije plasirao portal koji je do sada 

o Vukovaru te o njemu osobno iznio niz neistina te da se radi o portalu protiv kojeg se ovih dana 

dižu i tužbe iz razloga što je jedan od izvora bivši vijećnik Živog zida u Gradskom vijeću Grada 

Vukovara, Pavao Josić, koji je u prošlom sazivu iznosio neistine po pitanju ugrađivanja cijevi 

koje štete zdravlju i građanstvu te ga je gradska tvrtka Vodovod tužila zbog navedenog te je 

donesena pravomoćna osuđujuća presuda.  

Objašnjava kako je riječ je o tome da atesti koji su izdani za te cijevi ne odgovaraju kvaliteti tih 

istih cijevi što se otkrilo analizama, a za koje nije znao niti Izvođač radova. Navodi kako su 

građani na području Općine Borovo, na žalost, inkomodirani zbog dodatnih radova, a trošak će 

snositi Izvođač te odlučiti hoće li biti daljnjih tužbi protiv dobavljača opreme. Na žalost, 

stanovnici Općine Borovo će imati otežan pristup kućama još neko vrijeme zbog ponovnog 

kopanja kanala i polaganja novih cijevi. Poziva direktora Vodovoda grada Vukovara d.o.o. za 

podrobnije objašnjenje. 

D. Tišov – Vodovod grada Vukovara d.o.o. – odgovara kako je u samom članku nastao niz 

konfuzija. Gospodin koji je prvo iznio u medije je pravomoćno osuđen, a navedeno je bilo za 

Ugovor koji je bio na snazi 2018. godine. Objašnjava da je 2022. godine Uprava društva 

Vodovoda grada Vukovara zajedno sa Skupštinom društva uspjela obuhvatiti novi projektni 

element Priključci i da će se s tim projektnim elementom, od ostatka novca koji neće biti vraćeni 

u EU, financirati gotovo 2295 priključaka na području Općine Borovo, Lipovače, Bogdanovaca 

i dio Vukovara. Priključci su za građane besplatni. Ističe kako u navedenoj situaciji nije riječ o 

EU normama već o specifikaciji i normama koje su propisane u natječajnoj dokumentaciji.  

Navodi kako je u dokumentaciji raspisana određena kvaliteta cijevi, SN4, te je izvođač radova 

dostavio sve ateste izdane u svojstvima koje je dobio od trgovca, a trgovac od proizvođača koji 

je proizveo cijev i trebao je isporučiti trgovcu po toj normi, odnosno trgovac je trebao kupiti, no 

kasnije se ustanovilo da ona ipak nije takva, a to nije znao niti izvođač radova. Obavijestili su 

sve nadležne službe o navedenoj situaciji te još nisu dobili povratne informacije, ali su odmah u 
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12. mjesecu prošle godine, točnije 18.12. stopirani svi radovi dok nisu dostavljeni novi atesti te 

je preko 20 uzoraka cijevi poslano u tri instituta u RH i ističe kako su u sva tri pokazane jednake 

vrijednosti – da cijevi ne zadovoljavaju. Nakon toga je Izvođač s Vodovodom sklopio Sporazum 

u kojem se obvezao zamijeniti sve cijevi, što je i dužan po Ugovoru. Potrebno je zamijeniti 

preko 800 cijevi na području Općine Borovo te se očekuje završetak istog do kraja 8. mjeseca 

ako ne bude dodatnih potraživanja za produženje roka. Što se tiče navedenog članka, navodi 

kako se veže za drugu tematiku u kojoj je određeni vijećnik osuđen za klevetu radi iznošenja 

neistina, a objašnjava kako će također biti pokrenuti određeni postupci i u ovom smislu jer 

smatraju da navedeno nije korektno s obzirom da društvo provodi projekt vrijednosti 365 

milijuna kuna kojim se korisnicima osigurao i novi projektni element Priključci, a kojim će se 

ujedno osigurati i dostatna količina vode za stanovnike. Ističe  kako taj projekt ima puno više 

benefita te ponavlja da trošak po Ugovoru ide na Izvođača, a hoće li on isto potraživati od 

trgovca nije u njihovoj nadležnosti, već je na njima da se dobije kvalitetan materijal koji za 

posljedicu ima i kvalitetno i jednostavno održavanje. 

M. Jakša – Zahvaljuje se na odgovoru te smatra kako se navedeno tiče građana grada Vukovara 

jer je Izvođač radova ujedno iz Vukovara. Što se tiče novinara, smatra kako isti nije naklonjen 

nikome, a da je ona postavila pitanje konkretno za cijevi stavljane u Borovu selu, kako ne bi bilo 

nejasnoća.  

Ž. Sabo – pojašnjava da se, kada govorimo o sudskom sporu koji je bivši gradski vijećnik imao 

sa tvrtkom Vodovod, navedeno tiče jednog projekta koji je vezan za grad Vukovar. Navodi kako 

je tada ustanovljeno da je sve bilo u redu te su uslijedile presude. Ističe kako se sada pojavljuje 

novi projekt, odnosno proširenje projekta iz EU fondova - kanalizacija Općine Borovo. Svi 

papiri i atesti su bili u redu te Grad Vukovar, odnosno gradonačelnik, imajući povjerenja u 

direktora i Vodovod, dobivaju informaciju prateći projekt kroz ateste da je sve u redu i 

zadovoljava. Uslijedila je anonimna prijava te je direktor, u tom trenutku, učinio veliku stvar i 

tražio, bez obzira na sve ateste, dodatno ispitivanje određenih materijala koji su ugrađeni u 

izvođenju te kanalizacije. Uslijedila je potvrda sumnje da cijevi ne zadovoljavaju i dolazi se do 

trenutačne situacije da oni koji su to učinili namjerno ili nenamjerno moraju to otkloniti u svom 

trošku. Ističe kako je navedeno shvatio iz prethodnog izlaganja i čestita direktoru na ovakvom 

postupanju i smatra kako je sigurno da navedeno daje obećanje da grad Vukovar vezano za EU 

fondove neće biti na crnoj listi već će i dalje uspješno povlačiti svoja financijska sredstva 

vezano za projekte. 

S. Manojlović – pita gradonačelnika planira li Grad i dalje nastaviti osiguravati materijal za 

osnovnoškolce i u idućoj školskoj godini. 

D. Dimić iz UO za obrazovanje, sport i branitelje - rekao je kako će Grad Vukovar isto nastaviti 

provoditi i u idućoj školskoj godini, ali i da sustavno povećava sredstva za obrazovanje što će u 

konačnici u Vukovaru osigurati još kvalitetnije školovanje. 

Z. Rokvić - pitao je postoji li mogućnost postavljanja slavine na gradskoj površini kako bi se 

ljudi tijekom velikih vrućina mogli osvježiti te da je prije bilo postavljeno puno više istih te su 

sada uklonjene, a postavljene fontane. 

Ž. Sabo – nije potrebno obezvrjeđivati, u ovom slučaju fontane, te poziva vijećnike da se pitanja 

odnose na konkretnu tematiku. 

Gradonačelnik – odgovara kako postoji dosta dostupnih izvora pitke vode na javnim 

površinama, primjerice na staroj i novoj gradskoj tržnici, igralištu na Olajnici, bazenu i Lijevoj 

bari te ako postoji konkretan prijedlog gdje se ljudi kreću i gdje postoji realna potreba, slaže se 

da iste trebaju biti dostupne ljudima te će se izvesti isto.  

Z. Rokvić – odgovara kako nije mislio ništa loše za fontane, već naprotiv, ali da su u svrhu 

osvježenja građana nepotrebne. 

V. Vuleta – postavlja dva pitanja. Prvo pitanje postavlja u ime Kluba vijećnika. Na službenim 

stranicama Grad Vukovara, 3. svibnja, objavljen je Natječaj za prodaju trajekta Golubica. 

Zanima ga koliko je ponuda prikupljeno, je li trajekt prodan i ako je, u koju će se svrhu utrošiti 

ta sredstva. 
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F. Sušac – odgovara kako navedeni trajekt već dugi niz godina nema svrhu stoga je stavljen na 

raspolaganje putem Javnog poziva te je prodan za 73.500 eura tvrtki iz Zagreba, Meridian 

Projekt d.o.o., a Grad Vukovar će ta sredstva, kao i 20.000 eura koje je godišnje morao ulagati u 

održavanje trajekta prenamijeniti u druge, korisnije svrhe. 

V. Vuleta – postavlja drugo pitanje u svoje osobno ime vezano za povećane naknade za 

novorođenčad i Odluku o socijalnoj skrbi donesenu na 4. sjednici Gradskog vijeća Grada 

Vukovara, 27. prosinca 2022. Zanima ga koliko je bilo korisnika ove naknade i koliko je 

sredstava u tu namjenu utrošeno.  

J. Paloš iz UO za društvene djelatnosti - rekao je kako je 2022. godine zaprimljeno 168 zahtjeva 

te je utrošeno 1.369.000 kn što je u odnosu na prijašnje godine dovelo do povećanja između i 

300 i 400 tisuća kuna. 

K. Raguž – s obzirom da se  prvi puta u Vukovaru pojavljuje situacija kada je nakon upisa u 

vrtiće ostao veliki broj neupisane djece, pita gradonačelnika što se po tom pitanju poduzima i što 

Grad može napraviti. 

Gradonačelnik  -  složio se s konstatacijom da se takva situacija u Vukovaru prvi puta pojavljuje 

te izrazio zadovoljstvo povećanjem broja djece. Ističe kako sva priznanja koja stižu u Vukovar -  

najbolji vrtić, najljepši vrtić, najbolji grad u RH za mlade pokazuju da se ide uzlaznom 

putanjom. Odgovara kako se navedena problematika rješava pronalaženjem alternativnih 

prostora za dvije nove skupine, proširenjem dječjih vrtića na Mitnici i Sajmištu, ali i 

apliciranjem na EU fondove za izgradnju novog vrtića u centru grada.  

D. Dimić iz UO za obrazovanje, sport i branitelje – pojašnjava kako je veliki interes rezultat 

velikog ulaganja u obrazovanje koje raste kontinuirano kroz sve godine, a najviše kroz sustav 

predškolskog odgoja. Navodi da će se ići će u proširenje, ali to u budućnosti neće biti dovoljno 

te pojašnjava da se u suradnji s VUROM javljaju na novi projekt za izgradnju novog vrtića te će 

ovaj tjedan biti raspisana nabava za kapacitet vrtića od 250 do 280 djece. Konkretno su brojke 

sljedeće: DV1 184 zahtjeva, DV2 74, od toga 121 i 48 pozitivno riješenih, a 63 u DV1, 26 u 

DV2 za sada ne. Alternativni bi prostori trebali biti u Društvu naša djeca s čijom predsjednicom 

su u kontaktu te Interkulturnoj školi za što su se obratili i Ministarstvu prostornog uređenja, 

graditeljstva i imovine koje će, nada se, pozitivno odgovoriti. Zaključio je da će sva djeca čija su 

oba roditelja zaposlena biti primljena u vrtić, a s obzirom da u vrtiću u prigradskom naselju 

Sotin ima mjesta, kao krajnja opcija roditeljima će se ponuditi i mogućnost upisa djece u taj 

vrtić. 

Ž. Sabo – predlaže organizirati prijevoz za djecu, primjerice u Sotin za roditelje kojima bi to bio 

problem. Izražava pohvalu i divljenje ravnateljicama vrtića koje u ovakvim teškim situacijama 

pod pritiskom roditelja i tereta koje nosi navedeno, zajedno s uposlenicima uspijevaju iznijeti 

svoj posao u onom pravom smislu, da nema nikakvih afera i da je sve pohvalno. Zahvaljuje i 

pročelniku i nada se da će roditelji pronaći rješenje za svoju djecu. 

K. Raguž – smatra da je pohvalno što postoji velik broj djece. Smatra da će ovo biti problem i 

iduće godine s obzirom da se vrtić ne može tako brzo izgraditi te da bi se trebao razmotriti i 

drugi način rješavanja tako da se razmisli o preusmjeravanju proračunskih sredstava na 

izgradnju i projektiranje vrtića ili pak nadogradnju postojećih. 

S. Mađarac – postavlja pitanje vezano za održavanje samoga grada, centra. Objašnjava kako mu 

građani ovih desetak dana šalju fotografije s raznih dijelova grada i pita gradonačelnika koji je 

razlog neredovnog održavanja javnih površina urbanog područja grada, jesu li to vremenski 

utjecaji, nedostatak djelatnika ili je pak potrebno zaposliti kratak period još djelatnika kako bi se 

stiglo pokositi.  

Gradonačelnik – odgovara kako nema organizacijskih propusta u rješavanju te problematike 

nego je riječ o  rekordnoj razini padalina koja pogoduje rastu vegetacije, a s obzirom na 

krucijalni problem nedostatka radne snage, fizički nije moguće izvesti sva održavanja u 

željenom roku. Odgovara kako također dobiva razne fotografije te da se daje maksimum u 

saniranje istog. Problem je sveprisutan i bori se na način da se prvo redovno tretiraju površine 

gdje su veća okupljanja ljudi. 
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Bruno Marić – Komunalac d.o.o. – ističe kako su bili povoljni uvjeti za rast vegetacije te rekao 

kako je povećan broj djelatnika u zelenilu, nabavljena nova oprema, uvedene radne subote, no 

riječ je o nepovoljnim vremenskim uvjetima i nedostatku adekvatne radne snage na području 

cijeloga grada kako bi se ubrzani rast mogao pokriti. 

S. Mađarac – zahvaljuje se na odgovoru i predlaže traženje rješenja među osobama, korisnicima, 

koje sam Grad pomaže na način da se, ako su fizički sposobni, za dobrobit svoga Grada i sebe 

angažiraju u tom pravcu, primjerice kroz naredbe ili javne uredbe, a da s druge strane vrate 

Gradu ono što dobivaju. Što se tiče komaraca i trave, primijetio je da drugi Gradovi traže pomoć 

Vlade RH i Županije te pita radi li što Grad po tom pitanju. 

Gradonačelnik – odgovara kako je prošlih godina u javnih radovima bilo 15, a sada 4 osobe te 

da je time sve rečeno.  

I. Naletilić – pita gradonačelnika je li Grad Vukovar zatražio pomoć od Vlade Republike 

Hrvatske u financiranju tretiranja komaraca, s obzirom da je Grad Osijek za isti problem pomoć 

dobio. 

Gradonačelnik – istaknuo je kako je financijska pomoć od Vlade RH zatražena, no sredstva nisu 

odobrena, stoga je Grad Vukovar sam značajno podignuo sredstva za ovu namjenu unutar 

zakonskih okvira do maksimalnih iznosa, a ako to ne bude dovoljno, radit će se rebalans 

proračuna te pokrenuti nova javna nabava i dati sve od sebe po pitanju suzbijanja komaraca. 

Također je istaknuo kako će se još jedan aviotretman odraditi ovoga četvrtka. Svjestan je da 

građani nisu zadovoljni, ali daje se maksimum. 

I. Naletilić – drago mu je radi Grada Osijeka te navedeno samo pokazuje brigu Vlade RH i 

premijera. 

D. Vlajčić – postavlja pitanje vezano za Javni poziv za bespovratne potpore poduzetnicima koji 

je objavljen na službenoj stranici Grada Vukovara. Ističe kako Poziv kao i svake godine odjekne 

među poduzetnicima u pozitivnom smislu te pita za više informacija te koliki se odaziv očekuje, 

ima li najava. Ističe da je i sam proračun javnog poziva veći od županijskog te isto pohvaljuje. 

Pita kome se poduzetnici mogu obratiti za eventualnu pomoć.  

K. Bilić iz UO za gospodarstvo – pojašnjava kako će Natječaj biti otvoren mjesec dana te će 

nakon pristiglih zahtjeva Povjerenstvo razmatrati zahtjeve, vršiti evaluaciju, bodovanje i 

rangiranje te na temelju rangiranih zahtjeva dodjeljivati potpore. Ove godine dodjeljuje se 2 

milijuna kuna, odnosno 265.445, 62 eura. Javni poziv sadrži 5 mjera, a to su: Mjera za 

gospodarstvenike početnike, opremanje i uređenje poslovnog prostora, operativne troškove 

poslovanja, nabava uređaja strojeva i opreme i priključka na distributivnu mrežu. Maksimalan 

iznos dobiti koji se može ostvariti je 6 tisuća eura, a minimalan 300 eura. Svaka mjera ima 

različit intenzitet financiranja, a mjere se mogu kumulativno prijavljivati. Što se tiče očekivanog 

broja, nadaju se da će biti u najmanju ruku kao i prošle godine, otprilike 360 zahtjeva, ako ne i 

više s obzirom da se otvorio novi broj obrta i konstantno se povećava broj zaposlenih. Za sve 

informacije može se obratiti Upravnom odjelu za gospodarstvo. Novost je da će ove godine biti 

otvoren još jedan Javni poziv i to za granu gospodarstva koja se odnosi na turizam, odnosno 

pružanje smještajnih kapaciteta, a plan je poziv raspisati u rujnu. 

D. Vlajčić – Zadovoljan je odgovorom te pohvaljuje Upravni odjel za gospodarstvo.  

U ime Kluba vijećnika upitao je mogu li se svi nadstandardi predškolskog odgoja održati i u 

narednim godinama.  

D. Dimić - odgovorio je kako je primiti nagradu  u svakom slučaju lijepo, no to nosi 

odgovornost da se u tom smjeru mora nastaviti dalje te zadržati standarde koje su postavili i u 

idućim godinama. Nagrade su rezultat rada i ulaganja u predškolsko obrazovanje, sinergije 

ravnatelja ustanova, odgojitelja, djece, roditelja i gradske uprave. 

S. Mađarević –  S obzirom na prethodni pisani odgovor sa prethodne sjednice vezano za 

inspekcijski nadzor u Gradskoj knjižnici Vukovar, zatražio je pisani odgovor o provedenim 

inspekcijskim nadzorima u Gradskoj knjižnici Vukovar. Jesu li izrečene određene mjere, 

prekršaji ili naložena plaćanja određenih kazni; je li to jedini inspekcijski nadzor ili ih je bilo 

više, a ukoliko ih je bilo više, koliko ih je bilo i jesu li njima pronađene i utvrđene kakve 
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nepravilnosti u radu.  

D. Bilić - podsjetio je kako je 15. travnja održan mirni prosvjed građanske inicijative u kojem se 

tražilo rješavanje izgradnje postojeće, odnosno buduće vukovarske obilaznice. Inicijativa je 

krenula od mještana gradske četvrti Lužac, koji su u rujnu 2022. Gradu, predsjedniku Gradskog 

vijeća i dopredsjedniku Gradskog vijeća postavili pitanje što se može učiniti po pitanju 

obilaznice. Ističe kako je obilaznica bila u planu Hrvatskih cesta za 2022. Tvrdi kako se 

vjerovalo predizbornim obećanjima HDZ-a kako će obilaznica krenuti u izgradnju pa se samim 

time nije reagiralo, ali inicijativom mještana odlučili su zajedno sudjelovati u prosvjedu. S 

obzirom da same parole prosvjeda nisu išle u političkim konotacijama, očekivali su konsenzus 

svih političkih stranaka i vijećnika, bez obzira na njihovu stranačku pripadnost kako bi se mogao 

poslati zajednički apel iz grada Vukovara nadležnim institucijama, ne prozivajući nikog, što se, 

tvrdi nije radilo ni prije samog prosvjeda. Na žalost, potpora se nije dobila te je prosvjed, unatoč 

tomu, odjeknuo  toliko da je naljutio „šefa“ te je uslijedio stav da je prosvjed nepotreban. Ističe 

kako ministar iz Primorsko-goranske županije smatra kako Vukovar ne zaslužuje obilaznicu i 

kako je isti prosvjed nepotreban, a isto potvrđuje i Vlada RH na svojoj Službenoj web stranici te 

objavljuje da je prosvjed nepotreban. Bez obzira na sve, ističe kako su najveća razočarenja 

uslijedila upravo od strane kolega iz Vukovara; kolega iz HDZ-a koji su upravo na taj prosvjed 

organizirali protuprosvjednu press konferenciju i tvrdi kako su svojim lažnim obećanjima 

održali press konferenciju kojom ni dan danas nisu odgovorili na pitanje zbog čega je posljednja 

javna objava za vukovarsku obilaznicu trajala punih 630 dana te zbog čega ista nije još 

raspisana. Time su pokušali ispolitizirati i prozvati sve njih koji ukazuju na to i prosvjed je ipak 

održan i odjeknuo u RH. Ističe kako će ovaj put politički reagirati te predsjedniku Gradskog 

vijeća uputiti Poziv za tematsku sjednicu Gradskog vijeća na temu izgradnje vukovarske 

obilaznice i ističe da očekuje dolazak ministra Olega Butkovića kao i predsjednika uprave Josipa 

Škorića s nadom da će odgovoriti na određena pitanja te da će se uistinu ove godine započeti s 

izgradnjom obilaznice. Moli mišljenje gradonačelnika o ovoj inicijativi. 

Predaje Prijedlog za sazivanje tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara na temu 

Izgradnja obilaznice oko grada Vukovara predsjedniku. 

Gradonačelnik –  na tragu press konferencije vijećnika iz redova HDZ-a i stava ministara, ako se 

doista drži obećanja i krene sa izgradnjom obilaznice, vjeruje da će i građani, a i vijećnici svih 

političkih opcija pozdraviti tu odluku i biti zadovoljni. Podržava inicijativu iz aspekta godina 

kada to nije održano te je u stanju sve zaboraviti ako se konačno dobije prilika pristupiti 

radovima obilaznice i kao i svi gradovi u RH,  Grad Vukovar dobije obilaznicu.  

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda i isti je jednoglasno (17) prihvaćen. 

D N E V N I R E D 

 

1. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog izmjene Statuta Javne 

ustanove za upravljanje sportskim objektima Grada Vukovara „Sportski objekti Vukovar“ 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i I. Szabo) 

2. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

3. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

4. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 

ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i 
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davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH za 

2022.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

5. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 

šumskog doprinosa za 2022.  

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

6. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba iz 

područja društvenih djelatnosti Grada Vukovara u 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

7. Donošenje Odluke  prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u sportu 

grada Vukovara za 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

8. Donošenje Odluke o usvajanju godišnjeg obračuna Proračuna Grada Vukovara za 

razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2022. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i G. Vicković) 

9. Donošenje Programa izmjena Programa javnih potreba u turizmu na području Grada 

Vukovara za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

10. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Programa utroška sredstava ostvarenih od 

zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na 

korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i K. Bilić) 

11. Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

12. Donošenje Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Čulig) 

13. Donošenje Programa izmjena i dopuna Programa javnih potreba iz područja društvenih 

djelatnosti Grada Vukovara u 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

14. Donošenje Programa izmjena i dopuna Programa javnih potreba iz područja kulture i 

tehničke kulture Grada Vukovara u 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i J. Paloš) 

15. Donošenje Programa izmjena Programa javnih potreba iz područja obrazovanja Grada 

Vukovara u 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

16. Donošenje Programa izmjena i dopuna Programa javnih potreba iz područja branitelja i 

stradalnika na području grada Vukovara u 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

17. Donošenje Programa izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i D. Dimić) 

18. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o proračunu Grada Vukovara za 

2023. 

(Izvjestitelji: J. Jukić i G. Vicković) 

19. Donošenje Odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji između Grada 

Vukovara i Općine Skenderaj (Republika Kosovo) 

(Izvjestitelji: R. Rapan i K. Bilić) 

20. Donošenje Odluke o izvanrednoj mjeri osiguranja obavljanja javne usluge prijevoza 

putnika na području grada Vukovar 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i D. Čulig) 

21. Prijedlozi i informacije 

 

TOČKA 1. 
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DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG 

IZMJENE STATUTA JAVNE USTANOVE ZA UPRAVLJANJE SPORTSKIM 

OBJEKTIMA GRADA VUKOVARA „SPORTSKI OBJEKTI VUKOVAR“ 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 
djelatnost i I. Szabo – Sportski objekti Vukovar. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

U raspravi je sudjelovao V. Vuleta. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

O D L U K A 

 O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG IZMJENE STATUTA 

JAVNE USTANOVE ZA UPRAVLJANJE SPORTSKIM OBJEKTIMA GRADA 

VUKOVARA „SPORTSKI OBJEKTI VUKOVAR“ 

 

Članak 1. 

Daje se suglasnost na prijedlog izmjene Statuta Javne ustanove za upravljanje sportskim 

objektima grada Vukovara „Sportski objekti Vukovar“, kojega je utvrdilo Upravno vijeće Javne 

ustanove „Sportski objekti Vukovar“ Odlukom (KLASA: 007-01/22-01/1, URBROJ: 2196-1-

15-02-23-7) od 16. svibnja 2023. godine. 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i B. 
Knežević – voditelj Odsjeka za komunalno gospodarstvo u UO za komunalno gospodarstvo i 
graditeljstvo. 
 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 12 glasova „ZA“ (DP, HS, SDSS i Ž. 

Sabo) i 5 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ) donosi 

O D L U K A  

O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i B. 
Knežević – voditelj Odsjeka za komunalno gospodarstvo u UO za komunalno gospodarstvo i 
graditeljstvo. 
 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
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D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž, B. Knežević i Z. Rokvić 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi  

O D L U K A 

O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA 

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2022. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

UTROŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, PRODAJE 

IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA NA 

KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

VLASNIŠTVU RH ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta i K. Bilić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

O D L U K A 

O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, 

PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM 

POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH ZA 2022. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2022.  

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 
pročelnica UO za gospodarstvo. 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – nakon rasprave. 

U raspravi su sudjelovali: N. Mažar i K. Bilić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ 

i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

O D L U K A 

O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2022. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 
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JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA DRUŠTVENIH DJELATNOSTI GRADA 

VUKOVARA U 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i J. Paloš – 

pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž i J. Paloš. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

O D L U K A 

O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ 

PODRUČJA DRUŠTVENIH DJELATNOSTI GRADA VUKOVARA U 2022. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA VUKOVARA ZA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Dimić 

– pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar  – ispred Kluba HDZ-a –  prihvaća se. 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž, D. Dimić i Ž. Sabo. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s jednoglasno (17) donosi 

O D L U K A   

O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

SPORTU GRADA VUKOVARA ZA 2022. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

TOČKA 8. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU GODIŠNJEG OBRAČUNA PRORAČUNA 

GRADA VUKOVARA ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2022. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i G. 
Vicković - Viši savjetnik za proračun u UO za financije i nabavu. 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – nakon rasprave. 

U raspravi su sudjelovali: N. Mažar, G. Vicković i K. Raguž. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, HS i Ž. 

Sabo) i 7 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ i SDSS) donosi 

O D L U K A 

O USVAJANJU GODIŠNJEG OBRAČUNA PRORAČUNA GRADA VUKOVARA 

ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2022. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 9. 

DONOŠENJE PROGRAMA IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

TURIZMU NA PODRUČJU GRADA VUKOVARA ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta i K. Bilić. 

 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ 

i Ž. Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

PROGRAM IZMJENA 

 PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TURIZMU NA PODRUČJU GRADA 

VUKOVARA ZA 2023. GODINU 

Članak 1. 

           Program javnih potreba u turizmu na području grada Vukovara za 2023. godinu 

(„Službeni vjesnik“ Grada Vukovara broj 12/22) – dalje u tekstu Program javnih potreba u 

turizmu mijenja se sukladno odredbama ovog programa. 

 

Članak 2. 

U članku 4. Programa javnih potreba u turizmu Tablica 1. Rekapitulacija mijenja se i 

glasi:  

RB 
 

PROGRAMSKO PODRUČJE 

 

 

 

 

PLANIRANI IZNOS 

(EUR) 

 

 

 

 

1.) TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA VUKOVARA  291.457,00    

2.) MANIFESTACIJE U TURIZMU 47.781,00 

UKUPNO 339.238,00 

 

Tablica 2. mijenja se i glasi: 

RB 
PROGRAMSKO PODRUČJE 

 

 

 

 

PLANIRANI IZNOS 

(EUR) 

 

 

 

 

1.) TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA VUKOVARA 

1.1. Redovna djelatnost TZ grada Vukovara   71.671,00 

1.2. Manifestacije u organizaciji TZ grada Vukovara 219.786,00    

UKUPNO 1. 291.457,00    

2.) MANIFESTACIJE U TURIZMU 

2.1. Ostala događanja u turizmu tijekom godine 1.328,00  

2.2. Ljeto na Vukovarskoj adi 46.453,00 
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UKUPNO 2. 47.781,00 

SVEUKUPNO (1+2) 339.238,00 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 10. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA UTROŠKA 

SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM 

POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA NA KORIŠTENJE 

IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH 

ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i K. Bilić – 

pročelnica UO za gospodarstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar  – ispred Kluba HDZ-a –  prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Pri glasovanju nije prisutan vijećnik Stjepan Mađarević, prisutno ukupno 16 vijećnika. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (16) donosi 

O D L U K A   

O IZMJENAMA I DOPUNAMA PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA 

OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, 

PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM 

POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH ZA 2023. 

I. 

U Programu utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu RH za 2023. godinu („Službeni vjesnik“ Grada Vukovara broj: 12/22) članak 2. 

mijenja se i glasi: 

„U Proračunu Grada Vukovara za 2023. godinu predviđena su sredstva u iznosu od 464.169,00 

eura, a utrošit će se za sljedeću namjenu: 

 

IZNOS 

/EUR 
NAMJENA 

199.084,00  Izgradnja i održavanje ruralne infrastrukture 

132.723,00  Poticajne mjere za unaprjeđenje poljoprivredne proizvodnje 

66.000,00 Poticajne mjere za unaprjeđenje ribarstva i akvakulture 

47.117,00  
Podmirenje dijela stvarnih troškova u vezi s provedbom Zakona 

o      poljoprivrednom zemljištu 

15.927,00  
Program očuvanja ugroženih područja i očuvanja biološke 

raznolikosti (Program zaštite divljači) 

1.991,00 LAG Srijem 

1.327,00 Savjetovanje i edukacija poljoprivrednika 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 11. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i B. 

Knežević  – voditelj Odsjeka za komunalno gospodarstvo u UO za komunalno gospodarstvo i 

graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta, B. Knežević, I. Naletilić, K. Raguž, D. Drakulić, Ž. 

Sabo i N. Mažar i S. Kolar. 

Vijećnik Stjepan Mađarević prisutan pri glasovanju. Prisutno ukupno 17 vijećnika. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donose 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2023. 

Tekst Izmjena i dopuna se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 12. 

DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i B. 

Knežević – voditelj Odsjeka za komunalno gospodarstvo u UO za komunalno gospodarstvo i 

graditeljstvo. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Mađarac, B. Knežević, D. Bilić, V. Vuleta, M. Jakša i Z. Rokvić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donose 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2023. 

Tekst Izmjena i dopuna se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

 

 

 

TOČKA 13. 

 DONOŠENJE PROGRAMA IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA JAVNIH 

POTREBA IZ PODRUČJA DRUŠTVENIH DJELATNOSTI GRADA VUKOVARA U 

2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i J. 

Paloš – pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 
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 Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

 

PROGRAM IZMJENA I DOPUNA 

Programa javnih potreba iz područja društvenih djelatnosti  

Grada Vukovara u 2023. godini 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 14. 

DONOŠENJE PROGRAMA IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA JAVNIH 

POTREBA IZ PODRUČJA KULTURE I TEHNIČKE KULTURE GRADA 

VUKOVARA U 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i J. 

Paloš – pročelnik UO za društvene djelatnosti. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ i Ž. 

Sabo) i 2 glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

PROGRAM 

IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA KULTURE I 

TEHNIČKE KULTURE GRADA VUKOVARA U 2023. 

Članak 1. 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 15. 

DONOŠENJE PROGRAMA IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ 

PODRUČJA OBRAZOVANJA GRADA VUKOVARA U 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. 

Dimić – pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: D. Drakulić, D. Dimić, Ž. Sabo, M. Jakša i D. Bilić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (17) donosi 

PROGRAM IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA 

OBRAZOVANJA GRADA VUKOVARA U 2023. 

Članak 1. 

 

Program javnih potreba iz područja obrazovanja Grada Vukovara u 2023. godini („Službeni 

vjesnik“ Grada Vukovara broj 12/22), mijenja se sukladno odredbama ovog programa. 

 

Članak 2. 
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U glavi II. PREDŠKOLSKO OBRAZOVANJE, članku 2. u točki 2. Poboljšanje materijalnih 

uvjeta u dječjim vrtićima dodaje se novi stavak koji glasi: 

 „U prijedlogu izmjene sredstava proračuna za 2023. godinu za poboljšanje materijalnih uvjeta u 

vrtiću otvara se nova aktivnost: 

Za izradu Projektne dokumentacije za izgradnju novog vrtića planiraju se sredstva u iznosu od 

120.000,00 €.“ 

 

U članku 2. točki 2. stavak 2. postaje stavak 3. i mijenja se i glasi: 

„Za poboljšanje materijalnih uvjeta u dječjim vrtićima u proračunu Grada Vukovara planiraju se 

sredstva u iznosu od 544.700,00 €.“ 

Članak 3. 

 

U glavi III. OSNOVNOŠKOLSKO OBRAZOVANJE, članku 3., iza točke 4., dodaju se nove 

točke koje glase: 

„5. Energetska obnova škola 

Projektima energetske obnove osnovnih škola uvelike će biti smanjena potrošnja energije za 

grijanje/hlađenje na godišnjoj razini. Unutar provođenja aktivnosti, Osnovna škola Blage zadre 

bit će opremljena solarnim panelima, te se za istu planira priključenje na toplanu. 

Za energetsku obnovu škola planiraju se sredstva u iznosu od 1.326.540,00 €. 

6. Opremanje kuhinja i blagovaonica u Osnovnim školama Grada Vukovara 

Nastavno na poboljšanje materijalnih uvjeta i  osiguravanje besplatnih obroka svim učenicima 

osnovnih škola Grada Vukovara, provodi se nabava opreme za kuhinje i blagovaonice te 

dodatna ulaganja na građevinskim objektima, odnosno građevinski radovi koji će prethoditi 

opremanju kuhinja i blagovaonica.  

Za opremanje kuhinja i blagovaonica planiraju se sredstva u iznosu od 600.000,00 €. 

7. Jednosmjenska nastava 

Jednosmjenska nastava treba uvelike pridonijeti kvaliteti pripreme i  realizacije nastave, koja će 

učenicima omogućiti veće uključivanje u izvanškolske aktivnosti, a njihovim roditeljima 

kvalitetnije provođenje zajedničkog vremena  s djecom nakon radnog vremena.  

Za Projektnu dokumentacija za jednosmjensku nastavu planiraju se sredstva u iznosu od 

300.000,00 €. 

8. Ulaganja u Osnovnu školu Siniše Glavaševića 

U postojećoj sportskoj dvorani potrebno je sanirati vlagu i izmijeniti parket te postaviti novi 

sportski pod s pripadajućom podnom konstrukcijom. Rekonstrukcijom postojećeg vanjskog 

sportskog terena pružiti će se mogućnost kvalitetnije nastave iz tjelesnog odgoja djece te će 

navedenom sportskom terenu (jedno borilište za košarku/odbojku, a drugo za 

futsal/nogomet/tenis), biti omogućen pristup i nakon školske nastave i za vrijeme praznika. 

Za Sanaciju sportske dvorane i rekonstrukciju vanjskog sportskog terena planiraju se sredstva u 

iznosu od 360.000,00 €.“ 

Članak 4. 

 

Ostale odredbe Programa javnih potreba iz područja obrazovanja Grada Vukovara u 2023. 

godini ostaju nepromijenjene. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 16. 

DONOŠENJE PROGRAMA IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA JAVNIH 

POTREBA IZ PODRUČJA BRANITELJA I STRADALNIKA NA PODRUČJU 

GRADA VUKOVARA U 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. 

Dimić – pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 
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Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ i Ž. Sabo) i 2 

glasa „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

 

PROGRAM IZMJENA I DOPUNA 

Programa javnih potreba iz područja branitelja i stradalnika na području grada 

Vukovara u 2023. godini 

 

 

Članak 1. 

Program javnih potreba iz područja branitelja i stradalnika na području grada Vukovara u 2023. 

godini („Službeni vjesnik“ Grada Vukovara broj 12/22) – dalje u tekstu: Program javnih potreba 

iz područja branitelja i stradalnika, mijenja se sukladno odredbama ovoga Programa. 

 

 

Članak 2. 

U članku 4., iza točke 5. Održavanje Doma branitelja, dodaje se točka 6. koja glasi:  

 

6. Ostale tekuće donacije  

Sufinanciranje aktivnosti u području djelatnosti braniteljskih udruga koje se pojavljuju tijekom 

godine, a koje su od interesa za lokalnu zajednicu te se sufinanciraju temeljem iskazane 

aproksimacije troškova i prema proračunskim mogućnostima.  

 

 

Članak 3. 

U članku 5. Programa javnih potreba iz područja branitelja i stradalnika, Tablica 1. 

Rekapitulacija mijenja se i glasi: 

 

RB PROGRAMSKA AKTIVNOST PLAN 

1.) 

Promicanje vrijednosti Domovinskog rata i unapređenje kvalitete života i 

pružanje psihosocijalne pomoći braniteljima, stradalnicima, invalidima i 

obiteljima poginulih i nestalih hrvatskih branitelja 

21.000,00 € 

2.) Obilježavanje važnijih obljetnica i očuvanje uspomena na Domovinski rat 8.000,00 € 

3.) 
Obilježavanja važnijih obljetnica u organizaciji Grada Vukovara i Savjeta 

za branitelje 
13.300,00 € 

4.) Audiovizualna i književna djelatnost 2.650,00 € 

5.) Održavanje Doma branitelja 2.000,00 € 

6.) Ostale tekuće donacije 2.600,00 € 

SVEUKUPNO (1+2+3+4+5) 49.550,00 € 

 

 

Članak 4. 

Sredstva za financiranje javnih potreba iz Programa planirana su u Proračunu Grada Vukovara 

za 2023. godinu. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 17. 
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DONOŠENJE PROGRAMA IZMJENA PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

SPORTU GRADA VUKOVARA ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i D. Dimić - 
pročelnik UO za obrazovanje, sport i branitelje. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a –prihvaća se 

 

U raspravi su sudjelovali: V. Vuleta, Ž. Sabo, D. Dimić i D. Drakulić. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ i Ž. Sabo) i 2 glasa „PROTIV“ (SDSS) donosi 

PROGRAM IZMJENA 

Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2023. godinu 

 

Članak 1. 

Program javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2023. godinu („Službeni vjesnik“ Grada 

Vukovara broj 12/22) – dalje u tekstu Program javnih potreba u sportu mijenja se sukladno 

odredbama ovog programa. 

Članak 2. 

U članku 5., stavku 2. iza riječi „iznose“ mijenja se iznos od 1.145.036,00 € u iznos 

„1.538.116,00 €“. 

U članku 5., stavak 4., točka II. PROGRAMSKI SADRŽAJ „B“, iza podtočke 2.2. Osiguranje 

sportskih građevina, dodaje se nova podtočka: 

„2.3. Izgradnja, rekonstrukcija i opremanje sportskih građevina 

Sredstva su planirana na poziciji Upravnog odjela za obrazovanje, sport i branitelje, a koristit će 

se za izgradnju bunara na stadionu Mitnica.“ 

 

Članak 3. 

U članku 6. Programa javnih potreba u sportu tablica broj 1. mijenja se i glasi: 

 

RB PROGRAMSKO PODRUČJE 
PLANIRANI 

IZNOS 

I. PROGRAMSKI SADRŽAJ „A“ 647.080,00 € 

1. Poticanje i promicanje sporta 122.010,00 € 

2. Sportske aktivnosti djece i mladeži 20.000,00 € 

3. Sustav sportskih priprema i natjecanja 93.300,00 € 

4. Djelovanje sportskih udruga - klubova 283.810,00 € 

5. Sportska rekreacija i sportske aktivnosti osoba s invaliditetom    9.000,00 € 

6. Zajednica športskih udruga grada Vukovara 55.000,00 € 

7. Sportski savezi 22.500,00 € 

8. 
Sufinanciranje gospodarenja sportskih objekata kojima upravljaju 

klubovi 
41.460,00 € 

II. PROGRAMSKI SADRŽAJ „B“ 891.036,00 € 

1. Zajednički program 18.800,00 € 

2. 
Gospodarenje, izgradnja, rekonstrukcija i opremanje sportskih 

građevina značajnih za Grad Vukovar 
49.800,00 € 

3. 
Gospodarenje i korištenje sportskih građevina kojima upravlja Javna 

ustanova „Sportski objekti Vukovar“ 
822.436,00 € 

UKUPNO (Programski sadržaj „A“ + „B“) 1.538.116,00 € 
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Tablica broj 2. mijenja se i glasi: 

 

RB PROGRAMSKO PODRUČJE 
PLANIRANI 

IZNOS 

I. PROGRAMSKI SADRŽAJ „A“ 647.080,00 € 

1. Poticanje i promicanje sporta 122.010,00 € 

1.1. Grad Vukovar domaćin velikih sportskih priredbi 14.500,00 € 

1.2. Sportske priredbe od značenja za Grad 19.977,34 € 

1.3. Informacijska, izdavačka i promidžbena djelatnost 2.000,00 € 

1.4. Aktivnosti od posebnog interesa 15.500,00 € 

1.5. Sportske stipendije i naknade za vrhunske sportaše 6.000,00 € 

1.6. Stručni poslovi u sportu – program edukacije stručnih kadrova 8.003,51 € 

1.7. Programi Hrvatskog olimpijskog odbora i sportske zajednice 13.029,15 € 

1.8. Razvoj ženskog sporta 3.000,00 € 

1.9. Promicanje sporta u cilju očuvanja zdravlja 15.000,00 € 

1.10. Posebni programi 25.000,00 € 

2. Sportske aktivnosti djece i mladeži 20.000,00 € 

2.1. Vukovarska škola sporta 16.000,00 € 

2.2. Sportske škole 4.000,00 € 

3. Sustav sportskih priprema i natjecanja 93.300,00 € 

3.1. Međunarodna natjecanja 1.000,00 € 

3.2. Sponzoriranje organizacije sportskih natjecanja 800,00 € 

3.3. Olimpijski program 500,00€ 

3.4. Korištenje sportskih objekata 17.000,00 € 

3.4.1. Korištenje školskih sportskih dvorana 16.000,00 € 

3.4.2. Ostale sportske dvorane 1.000,00 € 

3.5. Stručni rad 60.000,00 € 

3.6. Zdravstvena zaštita 14.000,00 € 

4. Djelovanje sportskih udruga - klubova 283.810,00 € 

5. Sportska rekreacija i sportske aktivnosti osoba s invaliditetom    9.000,00 € 

5.1. Sportsko rekreacijske aktivnosti 2.500,00 € 

5.2. Sportske aktivnosti invalida i osoba s teškoćama u razvoju 6.500,00 € 

6. Zajednica športskih udruga grada Vukovara i sportski savezi 55.000,00 € 

7. Sportski savezi 22.500,00 € 

8. 
Sufinanciranje gospodarenja sportskim objektima kojima 

upravljaju sportski klubovi 
41.460,00 € 

8.1. 
Sufinanciranje režijskih troškova sportskih građevina kojima 

upravljaju sportski klubovi 
21.628,16 € 

8.2. 

Izgradnja, rekonstrukcija, održavanje i opremanje na sportskim 

građevinama u vlasništvu Grada Vukovara kojima upravljaju sportski 

klubovi 

19.831,84 € 

II. PROGRAMSKI SADRŽAJ „B“ 891.036,00 € 

1. Zajednički program 18.800,00 € 

1.1. Znanstveni i razvojni projekti u funkciji sporta 500,00 € 

1.2. Klizalište Vukovar 1.300,00 € 

1.3. Nagrade za sportska ostvarenja 3.500,00 € 

1.4. Dionice i udjeli u sportskim društvima 13.500,00 € 

2. 
Gospodarenje, izgradnja, rekonstrukcija i opremanje sportskih 

građevina značajnih za Grad Vukovar 
49.800,00 € 

2.1. Gospodarenje sportskim građevinama u vlasništvu Grada Vukovara 20.500,00 € 

2.2. Osiguranje sportskih građevina 3.300,00 € 
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2.3. Izgradnja, rekonstrukcija i opremanje sportskih građevina 26.000,00 € 

3. 
Gospodarenje i korištenje sportskih građevina kojima upravlja 

Javna ustanova „Sportski objekti Vukovar“ 
822.436,00 € 

UKUPNO (PROGRAMSKI SADRŽAJ „A“+“B“) 1.538.116,00 € 

 

 

Članak 4. 

Sredstva za financiranje javnih potreba iz Programa planirana su u Proračunu Grada Vukovara 

za 2023. godinu. 

 

Članak 5. 

Ostale odredbe Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2023. godinu ostaju 

nepromijenjene. 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 18. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU 

GRADA VUKOVARA ZA 2023. 

Uvodno obrazloženje dali su J. Jukić – predsjednica Odbora za financije i proračun i G. 
Vicković – Viši savjetnik za proračun u UO za financije i nabavu. 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – suzdržani. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik konstatira da je za točku 8. Dnevnog reda (Donošenje Odluke o usvajanju 

godišnjeg obračuna Proračuna Grada Vukovara za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 

2022.) i pitanje vijećnika Krešimira Raguža vezano za točnost podataka ustanovljeno kako je 

došlo do tehničke greške i zamjene dviju kolona te su svi ostali podaci ispravni. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 10 glasova „ZA“ (DP, 

HS i Ž. Sabo) i 7 glasova „SUZDRŽAN“ (HDZ, SDSS) donosi 

O D L U K A 

 O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU GRADA VUKOVARA ZA 

2023. 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 19. 

DONOŠENJE ODLUKE O SKLAPANJU SPORAZUMA O PRIJATELJSTVU I 

SURADNJI IZMEĐU GRADA VUKOVARA I OPĆINE SKENDERAJ (REPUBLIKA 

KOSOVO) 

Uvodno obrazloženje dali su R. Rapan – predsjednik Odbora za međugradsku i međunarodnu 
suradnju i K. Bilić – pročelnica UO za gospodarstvo. 
Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 
D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Vijećnik Dejan Drakulić u 12:20 sati napustio sjednicu. Prisutno ukupno 16 vijećnika. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, HS, HDZ i Ž. 

Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 
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O D L U K A 

o sklapanju Sporazuma o prijateljstvu i suradnji između Grada Vukovara (Republika 

Hrvatska) i Općine Skenderaj (Republika Kosovo) 

 

I. 

Grad Vukovar uspostavlja prijateljstvo i suradnju s Općinom Skenderaj, Republika 

Kosovo. 

 

II. 

Ocjenjuje se da postoji dugoročan i trajan interes za uspostavljanje prijateljstva i suradnje 

s Općinom Skenderaj u cilju uzajamnog prosperiteta i razmjeni iskustava u području pružanja 

usluga u zdravstvu, kulturi, obrazovanju, sportu, gospodarstvu i turizmu, u okviru njihovog 

samoupravnog djelokruga. 

III. 

Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Vukovara potpisati Sporazum o prijateljstvu i suradnji 

između Grada Vukovara i Općine Skenderaj.  

Tekst Sporazuma čini sastavni dio ove Odluke. 

 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2022. 

godini  na području grada Vukovara kako je navedeno u člancima koji slijede.  

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

TOČKA 20. 

DONOŠENJE ODLUKE O IZVANREDNOJ MJERI OSIGURANJA OBAVLJANJA 

JAVNE USLUGE PRIJEVOZA PUTNIKA NA PODRUČJU GRADA VUKOVAR 

Uvodno obrazloženje dali su D. Vlajčić – predsjednik Odbora za statut, poslovnik i normativnu 

djelatnost i B. Knežević – voditelj Odsjeka za komunalno gospodarstvo u UO za komunalno 

gospodarstvo i graditeljstvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

D. Bilić – ispred Kluba DP-a – prihvaća se. 

V. Vuleta – ispred Kluba HS-a – prihvaća se. 

N. Mažar - ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: K. Raguž, B. Knežević i Ž. Sabo. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 15 glasova „ZA“ (DP, 

HS, HDZ i Ž. Sabo) i 1 glasom „SUZDRŽAN“ (SDSS) donosi 

 

O D L U K A 

I. 

Utvrđuje se sljedeće: 

- da javni linijski prijevoz putnika u cestovnom prometu na području grada Vukovara 

predstavlja djelatnost od javnog interesa te je Grad Vukovar duža osigurati trajno i 

neprekinuto obavljanje javnoj linijskog prijevoza putnika na svom području; 

- da je usluga obavljanja komunalne djelatnosti prijevoza putnika u javnom prometu od 

iznimnog značaja za krajnje korisnike, a osobito za sljedeće kategorije građana:  

(studenti, učenici, umirovljenici); 
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- da s danom 30. lipnjem 2023. godine prestaje važiti koncesija za obavljanje komunalne 

djelatnosti linijskog prijevoza putnika na području Grada Vukovara; 

- da je Grad Vukovar u tijeku postupka dodjeljivanja koncesije javnog prijevoza putnika 

na području grada Vukovara, koji postupak iz objektivnih razloga ne može biti okončan 

do isteka postojećeg ugovora o koncesiji; 

- da bi prekid pružanja usluge koja se pruža na temelju predmetne koncesije ugrozio 

zakonom zaštićena prava korisnika usluge; 

- da nije moguće nedvojbeno predvidjeti trenutak okončanja postupka davanja koncesije 

ili poništenja koji zaustavljaju tijek postupka te neizvjesnost trajanja ishoda žalbenog 

postupka pred nadležnim drugostupanjskim tijelom, a što sve predstavlja činjenice i 

okolnosti na koje nije moguće utjecati; 

- da postoji neposredni rizik nastanka prekida usluge javnog linijskog prijevoza putnika u 

cestovnom prometu na području grada Vukovara te su ispunjene pretpostavke za 

primjenom članka 5. stavka 5. Uredbe (EZ) br. 1370/2007 o uslugama javnog 

željezničkog i cestovnog prijevoza putnika. 

II. 

Određuje se izvanredna mjera osiguranja obavljanja javne usluge prijevoza putnika na području 

grada Vukovara izravnim ugovaranjem usluge javnog linijskog prijevoza putnika u cestovnom 

prometu na području grada Vukovara s dosadašnjim koncesionarom Čazmatrans Vukovar d.o.o., 

Vinkovačka 50, 32000 Vukovar, OIB: 99617488144, pod istim uvjetima koji su utvrđeni 

Ugovorom o koncesiji za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti komunalnog linijskog 

prijevoza putnika na području Grada Vukovar (KLASA:UP/I-340-01/21-01/1, URBROJ:2196-

1-02-22-67 od 30. lipnja 2022.godine,), koja počinje od 01. srpnja 2023. godine do dana 

primjene novog ugovora o koncesiji za obavljanje komunalnog linijskog prijevoza putnika na 

području grada Vukovara, odnosno od početka obavljanja predmetne komunalne usluge na drugi 

način predviđene odredbama Zakona o komunalnom gospodarstvu, ali ne duže od 2 (dvije) 

godine od dana sklapanja ugovora o izvanrednoj mjeri. 

III. 

Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Vukovara na sklapanje ugovora iz točke II. ove Odluke. 

IV. 

Ovlašćuje se upravni odjeli Grada Vukovara za provedbu i nadzor nad izvršenjem ove Odluke 

sukladno svojim nadležnostima. 

V. 

Sredstva za provedbu ove Odluke osigurana su u proračunu Grada Vukovara. 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

V. Vuleta - pita predsjednika je li dobio odgovor vezano za postavljeno pitanje na prethodnoj 

sjednici za izgovor i naglasak grada Vukovara, a predsjednik odgovara kako je vrijeme učinilo 

svoje te da stanovnici svakoga grada imaju određeni naglasak i izgovor imena svoga grada te da 
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se radi o tradiciji koju vrijeme nije promijenilo. Navodi da u ovom trenutku jezikoslovci nemaju 

pisane argumente. Poziva zamjenika gradonačelnika i gradonačelnika da po tom pitanju djeluju 

na način da se financira istraživanje istog. 

 

Sjednica završila u 12.30. 

 

 

 

Zapisnik vodila Predsjednik 

Mihaela Blažević Željko Sabo, teolog 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


